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Letovanja — da ali ne?

Denar, denar...
številni šišenski otroci so se v preteklih letih
navadili odhajati na letovanja, ki jih je vsa
leta pripravljala Zveza prijateljev mladine
občine Ljubljana-Šiška. Poleg letovanj so bili
številni otroci tudi na zdravljenju v obmor-
skih letoviščih ali v letovišču Srednji vrh
nad Martuljkom, učenci četrtih oziroma
petih razredov pa odhajajo v šolo v naravi.

Tako je bilo v letu 1971 teh oblik letovanja
deležnih 2.088 otrok, v ta namen pa smo po-
rabili 450.000 dinarjev družbenih sredstev,
ostala manjkajoča pa so zagotovili starši. V
letu 1974 je letovalo 2.438 otrok, lani pa 2.833.
Ob tem pa moramo ugotoviti, da je bilo
tistih pravih letovanj lansko leto najmanj od
leta 1971 naprej — le 883 otrok, leta 1971 pa
1.226 otrok.

Zakaj tako? Do leta 1974 ni bilo posebnih
problemov glede financiranja tistega dela
stroškov, ki ĵih je krila širša družbena skup-
nost. Leta 1975 so se taki problemi prvič po-
javili v resnejši obliki, ko je SIS socialnega
skrbstva zagotovila le 650.000 dinarjev na-
mesto potrebnih 850.000 dinarjev. Posledica
takega stanja je bilo manjše število letovanj.
Problem financiranja letovanj pa je v veliko
hujši obliki nastopil v lanskem letu, ko SIS
socialnega skrbstva za to obliko svoje dejav-
nosti nf namenila nobenih sredstev. Zveza
prijateljev mladine se je tako znašla pred
težko in odgovorno nalogo — odpovedati
letovanja ali nekako izvrtati potrebna finanč-
na sredstva. Odločila se je za drugo pot. SIS
za otroško varstvo ji je namenil 200.000 di
narjev, vendar pa je še vedno manjkalo
500.000 dinarjev, saj je bilo potrebnih okrog
700.000 dinarjev družbenih sredstev, medtem
ko so starši prispevali 1,300.000 dinarjev.

Ob vsem tem pa je treba še povedati, da
ima občina šiška svoje počitniške domove
v Poreču, na Pagu in Srednjem vrhu nad
Martuljkom in da na teh domovih niso bila
opravljena niti najnujnejša vzdrževalna dela,
ker denarja pač ni bilo. Še sreča, da sta dva
oskrbnika odšla v pokoj in jima tako ni bilo
treba izplačati osebnih dohodkov, novih pa
niso najeli, ker pač ni denarja...

Prav zato je Zveza prijateljev mladine
obvestila o nastalem položaju vse družbeno-
politične organizacije ter SIS, saj bi le z
zainteresiranostjo vseh pristojnih dejavnikov
in pa resnim pristopom k reševanju tega
problema lahko zagotovili šišenskim otrokom
letovanje tudi v letošnjem letu.
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